

التاريخ: ١٦ يناير ٢٠٢٢ م

**الموضوع: النتائج المالية الأولية السنوية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم
للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١ م**

التزاماً مع القواعد التنظيمية الحالية، تسر الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. ("أومينفست") أن تقدم النتائج المالية الأولية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١ م، على النحو الآتي:

| % | الشركة الأم | | % | المجموعة | | |
|-------|---------------|-------------|-------|---------------|-------------|-----------------------|
| | ديسمبر ٢٠٢٠ | ديسمبر ٢٠٢١ | | التغيير | ديسمبر ٢٠٢٠ | |
| | ر.ع. ٠٠٠'---- | | | ر.ع. ٠٠٠'---- | | |
| (%١٣) | ٥٩,٧٥٥ | ٥١,٧٧٦ | (%٢٥) | ٢٦١,٥٣٨ | ١٩٦,١٦٢ | إجمالي الإيرادات |
| (%٤) | (٢١,٧١٠) | (٢٠,٨٩٣) | (%٢٤) | (٢١٩,١٣٩) | (١٦٧,٤٢٢) | إجمالي المصاريف |
| (%١٩) | ٣٨,٠٤٥ | ٣٠,٨٨٣ | (%٣٢) | ٤٢,٣٩٩ | ٢٨,٧٤٠ | أرباح السنة |
| | | | | | | الأرباح المنسوبة إلى: |
| (%١٩) | ٣٨,٠٤٥ | ٣٠,٨٨٣ | (%٢٠) | ٣٣,٧٠٠ | ٢٧,٠٠٠ | - مساهمي أومينفست |
| | | | (%٨٠) | ٨,٦٩٩ | ١,٧٤٠ | - حقوق غير مسيطرة |

توضيح:

- قامت المجموعة خلال الربع الثاني من عام ٢٠٢٠ م ببيع ما يعادل ١١,٧٦٪ من أسهم بنك عمان العربي ش.م.ع. وسجلت ربحاً قدره ١١,٩٧ مليون ريال عماني ولا ينطبق ذلك في السنة الحالية. كما تم توحيد نتائج بنك عمان العربي ش.م.ع. حتى ٣٠ يونيو ٢٠٢٠ م. ومن بعد ذلك، تم تحويل بنك عمان العربي إلى شركة شقيقة وبدأت المجموعة بتطبيق المعايير المحاسبية لحقوق الملكية لنتائج بنك عمان العربي وفقاً لمتطلبات المعايير الدولية للتقارير المالية. ونتج عن ذلك انخفاضاً في الإيرادات وإجمالي المصروفات مقارنة بالعام السابق في حسابات المجموعة.
- نتائج المجموعة تتضمن النتائج غير المدققة والتقديرات لأداء الشركات التابعة والشقيقة. وهذه النتائج تخضع لمراجعة المدقق الخارجي وموافقة مجالس إدارة الشركات التابعة والشقيقة.
- ستقدم النتائج المالية السنوية المدققة للمجموعة والشركة الأم التزاماً مع الأنظمة الحالية.
- إن هذه النتائج المالية الأولية تخضع لمراجعة المدقق الخارجي ولجنة التدقيق والرقابة وموافقة مجلس إدارة أومينفست.



عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.



OMINVEST



OMINVEST

الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع

Oman International Development and Investment Company SAOG

Date: 16 January 2022

Subject: Initial Annual Unaudited Financial Results for the Group and Parent Company for the Year Ended 31 December 2021

In compliance with current regulatory requirements, Oman International Development and Investment Company SAOG ("OMINVEST") is pleased to report the Initial Annual Unaudited Financial Results for the Group and Parent Company for Year Ended 31 December 2021, as set out below:

| | Group | | % | Parent Company | | % |
|--------------------------------|-------------------|-----------|--------|-------------------|----------|--------|
| | Dec-21 | Dec-20 | Change | Dec-21 | Dec-20 | Change |
| | ---- RO '000 ---- | | | ---- RO '000 ---- | | |
| Total Revenues | 196,162 | 261,538 | (25%) | 51,776 | 59,755 | (13%) |
| Total Expenses | (167,422) | (219,139) | (24%) | (20,893) | (21,710) | (4%) |
| Profit for the Year | 28,740 | 42,399 | (32%) | 30,883 | 38,045 | (19%) |
| <i>Profit Attributable to:</i> | | | | | | |
| - Shareholders of OMINVEST | 27,000 | 33,700 | (20%) | 30,883 | 38,045 | (19%) |
| - Non-Controlling Interest | 1,740 | 8,699 | (80%) | | | |

Notes:

- The Group sold 11.76% in Oman Arab Bank SAOG (OAB) during Q2 2020 and recorded a gain on disposal of RO 11.97 million, which is not applicable in the current year and results of OAB were consolidated up to 30 June 2020. Thereafter, OAB was converted to an associate and the Group commenced equity accounting for OAB's results in accordance with the requirements of International Financial Reporting Standards. This resulted in a decline in revenue and total expenses compared to the previous year in the Group accounts.
- Group results incorporate the unaudited management accounts / performance estimates of subsidiaries and associates. These results are subject to statutory audit and approval of the respective Board of Directors of subsidiaries and associates.
- Audited Group and Parent Company financial statements will be submitted in compliance with the current regulations.
- These initial annual unaudited financial results are subject to statutory audit, review by the Audit and Control Committee and approval by the Board of Directors of OMINVEST.

FOR/ Oman International Development and Investment Company SAOG



OMINVEST